
UCHWAŁA Nr XIII/89/2015       
Rady Gminy Kleszczewo 
z dnia 22 grudnia 2015r.  

 
w sprawie:    zmiany uchwały w sprawie  przejęcia  od  Powiatu  Poznańskiego  zadania   

zarządzania  niektórymi odcinkami dróg powiatowych. 

 
                     Na podstawie art. 8 ust. 2a, art. 18 ust. 2 pkt. 11  ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym ( tekst jednolity  Dz.U  z 2015r.  poz. 1515)  art. 19 
ust 4 ustawy z dnia 21 marca 1985r. o drogach publicznych (tekst jednolity z 2013r. 
Dz.U. poz. 260 ze zmianami) Rada Gminy Kleszczewo uchwala, co następuje:  

§ 1 

W Uchwale  Nr XXXVIII/287/2014 Rady Gminy Kleszczewo z dnia 26 lutego 2014r. 
w sprawie przejęcia  od  Powiatu  Poznańskiego  zadania   zarządzania  niektórymi 
odcinkami dróg powiatowych wprowadza się następujące zmiany : 

1) w § 1 ust.  1  skreśla się pkt. 2, 

2) w § 1 ust.  2 przyjmuje nowe brzmienie  o treści :   
 „ 2. Przejęcie zadania, o którym mowa  w ust. 1 następuje na okres do dnia 31 
grudnia 2016r.” 

 

§ 2 

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi  Gminy.  

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia.  

 

 
Przewodniczący Rady Gminy 
 

Henryk Lesiński 
 
 
 
 
 
 
 

 



Uzasadnienie 
do Uchwały Nr XIII/89/2015 

Rady Gminy Kleszczewo 
z dnia  22 grudnia 2015r.   

 
 

Rada Gminy Kleszczewo Uchwałą Nr XXXVIII/287/2014r. z dnia 26 lutego 2014r.  

wyraziła wolę przyjęcia od Powiatu Poznańskiego zadanie zarządzania niektórymi 

odcinkami dróg powiatowych w zakresie budowa chodnika w miejscowości Tulce ul. 

Poznańska  w pasie drogi powiatowej  nr 2429P  Tulce – Kostrzyn. Przejęcie w/w  

zadania nastąpiło na okres do dnia 31 grudnia 2016r. 

Warunkiem realizacji tego zadania było  również przejęcie zadania dotyczącego 

bieżącego utrzymanie wybudowanego chodnika  na czas nieokreślony.  

Szczegółowe zasady powierzenia zadania publicznego określa porozumienie zawarte 

pomiędzy Zarządem Powiatu  w Poznaniu i Wójtem Gminy Kleszczewo. 

Starosta Poznański pismem  Nr WD.7126.1.125.2015.KJ  z dnia 26 listopada 2015r.  

zwrócił się z propozycją  zaktualizowania zawartego porozumienia w sprawie 

powierzenia gminie m.in. bieżącego utrzymania  ciągów pieszych poprzez usunięcie 

odnoszących się bieżącego utrzymania na czas nieokreślony oraz zapisów dotyczących 

przekazywania  środków  finansowych na bieżące utrzymanie. 

Zmiana dotychczas obowiązujących  zasad  powoduje konieczność dokonania zmiany 

uchwały w powyższej sprawie. 

Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie przedmiotowej uchwały należy uznać za 

uzasadnione. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 
 

Henryk Lesiński 
 

 
 

 

 


